
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/XXXIV/09

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 23 marca 2009 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu. '
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. l.
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XXXIV (34), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 14 radnych - nieobecna Radna Renata Bienek - podkreślił tym samym, że
obrady są prawomocne.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad Sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
l. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 lutego 2009 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

- informacja o przetargach

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

8. Informacja o złożonych wnioskach pomocowych przez Urząd Gminy Gaszowice na 2008

rok, złożone wnioski w roku 2009.

9. Sytuacja finansowa placówek oświatowych w gminie Gaszowice za rok 2008.

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w

Gaszowicach za rok 2008.

11. Informacja z przeprowadzonych konkursów na zadania realizowane przez organizacje

pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2009.

12. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: przekazania na kapitał zakładowy spółki PWiK w

.Rybniku części majątku Gminy,

b) podjęcie uchwały w sprawie: powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej,

c) podjęcie uchwały w sprawie: zatwie~dzenia programu pn. "Plan Odnowy

Miejscowości Łuków Śląski",
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d) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009,

e) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XXX!158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia

budżetu na rok 2009,

f) podjęcie uchwały w sprawie: zmian w Statucie Gminy,

g) podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania

innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy

sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych

zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.

13. Bieżące sprawy.

14. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

15. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.

Przewodniczący Rady nadmienił, że doszła radna Renata Bienek - a więc stan na ogólną
liczbę 15 Radnych na obecną chwilę wynosi 15 Radnych.

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 lutego 2009 r.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Maria Knapik, Mieczysław Szymik, Gabriela Oślizło,
Piotr Górecki, Janusz Milion, Halina Rybarz-Adamik, Adam Grzelec, Ryszard Jacek,
Małgorzata Witek, Henryk Fabisz, Renata Bienek, Ewa Biemacka.

Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie
punktu "Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052IXXXIIII09
z dnia 26 lutego 2009r.
Wiceprzewodniczący Rady Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski, zapytania
i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.

W uzupełnieniu do interpelacji Wójt poinformował, iż przeprowadzono rozmowę z prezesem
firmy i został potwierdzony fakt, że w tym okresie były problemy związane z wywozem
odpadów stałych przez Firmę Naprzód z Rydułtów. Poinformowano, że powyższa sytuacja nie
zaistniała jedynie w gminie Gaszowice, a w imieniu firmy skierowane zostały przeprosiny za
tego typu niedogodności w stronę pokrzywdzonych mieszkańców. (dotyczy punktu 13
Interpelacje, zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 3)
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Ponadto poinformował, że sprawa zgłoszona przez Radnego Adama Grzelec została
rozwiązana. Rura na skrzyżowaniu ulicy Jana z ulicą Leśną w Łukowie Śl. została
wyczyszczona przez właścicieli posesji. (dotyczy punktu 13 Interpelacje, zapytania, wnioski
i odpowiedzi nr 5)

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Ad. 4.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił informację o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 27
lutego 2009 r. do dnia 23 marca 2009 r. Informacja Wójta stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.

Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym tj., od dnia 27 lutego 2009 r. do
dnia 23 marca 2009 r. podjęte były następujące zarządzenia Wójta Gminy Gaszowice:

1. Zarządzenie Nr 19/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 3 marca 2009 r. w sprawie:
zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na rok 2009

2. Zarządzenie Nr 20/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 03 marca 2009 r. w sprawie:
ogłoszenia konkursów na stanowiska dyrektorów szkół podstawowych

3. Zarządzenie Nr 21/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 09 marca 2009 r. w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2008

4. Zarządzenie Nr 22/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 11 marca 2009 r. w sprawie:
zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na rok 2009

5. Zarządzenie Nr 23/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 16 marca 2009 r. w sprawie:
nabycia przez Gminę Gaszowice nieruchomości gruntowej działki nr 1582/142 km. 1
obręb Piece

6. Zarządzenie Nr 24/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 17 marca 2009 r. w sprawie:
zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na rok 2009

7. Zarządzenie Nr 25/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 17 marca 2009 r. w sprawie:
ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na najem lokalu użytkowego "Kiosk"
przy ul. Rydułtowskiej oraz powołania Komisji przetargowej w przedmiotowej sprawie

8. Zarządzenie Nr 26/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 17 marca 2009 r. w sprawie:
upoważnienia kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaszowicach do prowadzenia
postępowań w sprawie funduszu alimentacyjnego

9. Zarządzenie Nr 27/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 23 marca 2009 r. w sprawie:
przekazania na kapitał zakładowy spółki PWiK w Rybniku części majątku Gminy.

10. Zarządzenie Nr 28/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 23 marca 2009 r. w sprawie:
nabycia przez Gminę Gaszowice nieruchomości gruntowej działki nr 1639/139 km. 1
obręb Piece.

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.

Ponadto Wójt przedstawił informację o przeprowadzonych przetargach w okresie
międzysesyjnym tj.: od dnia 27 lutego 2009r. do dnia 23 marca 2009r. W dniu 9 marca 2009
r. został przeprowadzony przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 2 nieruchomości

h
n,.gruntowych niezabudowanych położonych w miejscowości Czernica przy ul. Wolności, oraz w

I \ Gaszowicach przy ul. Granicznej:
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1. Czernica - działka nr 2953/399 o pow. 0,0800 ha ( w tym 0,0146 ha drogi) cena
wywoławcza 20.000,00 zł, wadium wpłacił jeden uczestnik przetargu, cena osiągnięta
w przetargu wyniosła 20.200,00 zł. + 22% VAT
2. Gaszowice - działka nr 1540/68 o pow. 0,3209 ha cena wywoławcza 20.021,00 zł
w tym gruntu przeznaczonego pod zabudowę o pow. 0,1783 ha cena wywoławcza
15.800,00 zł, a gruntu rolnego o pow. 0,1426 cena wywoławcza 4.221,00 zł. Na
przedmiotową nieruchomość nie dokonano wpłaty wadium.

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.

Radny Adam Grzelec zapytał Wójta odnośnie realizacji Powiatowego Programu Ograniczenia
Niskiej Emisji.
Wójt odpowiada, że w dniu 18.03.2009 roku odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym
w Rybniku dotyczące Programu Niskiej Emisji. Zaistniały jednak rozbieżności dotyczące
zaciągnięcia kredytu przez poszczególne gminy Powiatu Rybnickiego. W związku z tym
zwrócono się do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o
przesunięcie terminu złożenia wniosku końcowego i podjęcie ostatecznych decyzji o realizacji
programu. W przypadku rezygnacji z realizacji Powiatowego Programu Likwidacji Niskiej
Emisji istnieje możliwość zrealizowania programu gminnego. W związku z tym Gmina musi
zaciągnąć pożyczkę w WFOŚiGW w Katowicach w kwocie około 200 - 250 tys. złotych na
jeden rok realizacji tego programu. Regulamin o realizacji Programu Niskiej Emisji w gminie
Gaszowice zostanie uzgodniony z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i
Finansów Rady Gminy Gaszowice.

Ad. 5.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 19.03.2009 r. o godz.
1000 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło - Przewodniczący
Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Analiza wykonania budżetu za rok 2008 sporządzenie wniosku na temat
absolutorium za rok 2008 dla Wójta Gminy.

2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Następnie odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice o udzieleniu
absolutorium Wójtowi Gminy Gaszowice za rok 2008. Po rozpatrzeniu sprawozdania Wójta
z wykonania budżetu i wysłuchaniu ustnych wyjaśnień Wójta oraz Skarbnika Gminy, Komisja
Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie budżetu gminy za 2008 rok oraz wnosi do Rady
Gminy o udzielenie Panu Andrzejowi Kowalczykowi - Wójtowi Gminy Gaszowice
absolutorium za 2008 rok. Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym, jednogłośnie za
udzieleniem absolutorium.

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek komisji rewizyjnej o udzieleniu
absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2008 zostanie wysłany do Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach celem zaopiniowania.

Ponadto Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Gabriela Oślizło odczytała Protokół nr 5 -
K.Rew/K-5/09 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice w sprawie kontroli zadania
realizowanego przez wybrany klub sportowy. Kontrolę przeprowadzono w dniu 23.02.2009 r.
na podstawie przyjętego planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2009. Ponadto komisja
rewizyjna spotkała się w dniu 10.03.2009 r. celem podpisania protokołu z przeprowadzonej
kontroli.
W trakcie kontroli wyjaśnień udzielał: prezes KS Szczerbice - Pan Piotr Paulus. Komisja

l Rewizyjna dokonała kontroli realizacji zadania publicznego z zakresu rozwoju kultury
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fizycznej i sportu przez KS Szczerbice w roku 2008 pn. "Upowszechnianie kultury fizycznej i
sportu w sołectwie Szczerbice". Celem kontroli było sprawdzenie realizacji zadania -
efektywność, rzetelność i jakość jego wykonania oraz wykorzystanie środków przekazanych na
realizację zadania z budżetu gminy Gaszowice zgodnie z podpisaną umową. Protokół z
przeprowadzonej kontroli jest do wglądu w biurze Rady Gminy. Do przedstawionego
protokołu nie wniesiono uwag.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy ktoś z radnych ma jakieś pytania bądź
uwagi do dokumentów przedstawionych przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Rada
nie wniosła uwag.

Ad. 6.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 17.03.2009 r. o godz. 1400 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
l. Analiza funkcjonowania oświaty w gminie
a) informacja z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli
b) ocena realizacji zorganizowanego wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży
c) potrzeby remontowe szkół i przedszkoli
2. Materiały na sesję i sprawy bieżące.
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży Halina Rybarz - Adamik poinformowała, że na posiedzeniu komisji
zostały omówione pisma dyrektorów szkół i przedszkoli dotyczące planowanej akcji szczepień
przeciwko meningokokom dzieci pięcio- i sześcioletnich urodzonych w roku 2003 i 2004.
Z przedłożonych informacji przez poszczególnych dyrektorów na dzień 17.03.2009 r. wynika,
że rodzice wyrazili zgodę na 50% dofinansowania i podania szczepionki dzieciom w wieku
pięcio-, sześcio- i siedmioletnich.
Wójt zabrał głos w tej sprawie i zwrócił się do Radnych, iż najpierw trzeba uzgodnić jakie
koszty chcemy ponieść, gdyż były różne deklaracje. Jedna z deklaracji była taka, by w 50%
szczepienie dofinansować a resztę kosztów pokryliby rodzice. W związku z tym Komisja
Oświaty wysłała do poszczególnych placówek oświatowych pisma, chcąc uzyskać informację
zwrotną o ilości dzieci pięcio- i sześcioletnich, które można byłoby zaszczepić. W odpowiedzi
dyrektorzy placówek oświatowych podali dane dotyczące dwóch a nawet trzech roczników, co
spowodowało, że ta informacja jest nie do końca zgodna-z naszymi zamierzeniami.
Nadmienił, że propozycją ze strony radnej Haliny Rybarz-Adamikjest, aby zaszczepić tylko
dzieci z jednego rocznika np. 2003 ale szczepienie w całości sfinansować ze środków z
budżetu gminy, bezpieczny koszt na przeprowadzenie akcji szczepienia to 10-15 tys. zł. Wójt
zaznaczył, iż propozycja podania szczepionki dzieciom z jednego rocznika byłaby w kwestii
organizacyjnej najprostsza do zrealizowania, jednak szczepienie winno być 50% pokryte przez
rodziców a 50% dofinsowane przez gminę. Dodał, że wówczas trzeba być świadomym tego, że
w przyszłym roku mieszkańcy będą chcieli aby zaszczepić kolejny rocznik, a więc akcja
szczepień przeciwko meningokokom zapoczątkowana w tym roku musiałaby mieć charakter
periodyczny. Ponadto Wójt podkreślił, że nie jest to jedyna płatna szczepionka dla dzieci.
Decydując się na dofinansowanie jednej akcji trzeba będzie mieć na uwadze, iż mieszkańcy
mogą wystąpić do Urzędu Gminy z innymi propozycjami dofinansowania szczepionek i ich
wnioski będąjak najbardziej zasadne.
Radna Renata Bienek przedstawiła sposób organizacji akcji szczepień rzeciwko
meningokokom przeprowadzonej w Gmihie Czerwionka-Leszczyny.
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Przewodniczący Rady podsumowując stwierdził, że do następnej sesji zostanie opracowane i
przedstawione konkretne stanowisko w tej sprawie, a w ślad za tym, zostanie ewentualnie
zmieniona uchwała budżetowa gminy, celem ujęcia środków finansowych na przeprowadzenie
przedmiotowej akcji.

Ad. 7.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów, które odbyło się w dniu 17.03.2009 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

l. Potrzeby remontowe na obiektach szkolnych - objazd placówek
2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w

Gaszowicach za rok 2008 oraz sytuacja finansowa w poszczególnych -
placówkach oświatowych

3. Materiały na sesję, sprawy bieżące

Ponadto poinformował, że od godziny 930 odbył się objazd placówek oświatowych dokonany
przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. W objeździe
uczestniczyli również Wójt, pan Ireneusz Wojtek, p.o Kierownika GZOSiP - pan Jerzy Sierek,
p.o Kierownika ZOK-u pan Andrzej Lip oraz radna Halina Rybarz-Adamik. Podczas objazdu
ustalone zostały planowane remonty do wykonania w roku 2009 w poszczególnych
placówkach oświatowych.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8.
Informacja o złożonych wnioskach pomocowych przez Urząd Gminy Gaszowice na 2008 rok,
złożone wnioski w roku 2009.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację przygotowaną przez Kierownika
Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy p. Karinę Stępień, radni otrzymali wraz z
materiałami na sesję, z którą zapoznali się na posiedzeniach komisji. W czasie obrad radni nie
wnieśli uwag do przedstawionego materiału.

Ad. 9.
Sytuacja finansowa placówek oświatowych w Gminie Gaszowice za rok 2008.
Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie dotyczące sytuacji finansowej
w poszczególnych placówkach oświatowych w Gminie Gaszowice za rok 2008, radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji.
W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału. Dokument stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 10.
Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Gaszowicach
za rok 2008.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie przygotowane przez po.
Kierownika Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli - Pana Jerzego Sierka radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którym zapoznali się na posiedzeniach komisji. Do
działalności tej jednostki Rada nie wniosła uwag. W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do
przedstawionego materiału. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.II. I
Informacja z przeprowadzonych konkursów na zadania realizowane przez organizacje
pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2009.hl

J
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Przewodniczący Rady poinformował, że informację z przeprowadzonych konkursów na
zadania realizowane przez organizacje pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2009
przygotowaną przez Wójta radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się
na posiedzeniach komisji.

Z informacji wynika, że w styczniu 2009 roku zostały przeprowadzone dwa konkursy dla
organizacji pozarządowych charakteryzujące się odrębną procedurą,

Pierwszy z nich był przeznaczony tylko i wyłącznie dla klubów sportowych
działających I
na terenie Gminy i został on przeprowadzony na podstawie przepisów uchwały
Nr XXVII/138/08 Rady Gminy Gaszowicel z dnia 30 października 2008 roku w sprawie:
określenia warunków i trybu wspierania finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego na
terenie Gminy Gaszowice. Wysokość śtodków przeznaczonych na realizację zadań
wynikających z w/w uchwały zgodnie z Uchwałą Nr XXXI1158/08 Rady Gminy Gaszowice z
dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie: uchwalenia budżetu Gminy na rok 2009 wyniosła
120000,00zł., z czego w trybie procedury sportu kwalifikowanego rozdysponowano kwotę
114000,00zł.

Do konkursu łącznie wpłynęło 6 wniosków złożonych przez następujące podmioty:
- Ludowy Klub Sportowy "DĄB" ~aszowice[
- Ludowy Klub Sportowy Łuków Sląski,
- Ludowy Klub Sportowy "Zameczek" Czernica,
- Klub Sportowy Szczerbice, I
- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy FENIKS,
- Stowarzyszenie Dalekowschodnich Sztuk Walki "TAO",

Każdy z wniosków został oceniorly pod względem formalnym, a następnie po
pozytywnej ocenie formalnej został oceniony pod względem merytorycznym na podstawie
ściśle określonych kryteriów. Ocena formalna wykazała, że wniosek złożony przez
Stowarzyszenie Dalekowschodnich Sztuk 'falki "TAO" został złożony na nieodpowiednim
formularzu i na podstawie pkt V.3 ogłoszenia konkursowego podlegał odrzuceniu.

Łączna kwota, o którą wnioskowały lorganizacje chcące przystąpić do realizacji zadań
z zakresu sportu kwalifikowanego wyniosła 143 330,00zł. Jednak zważywszy na ilość punktów
uzyskanych wg określonych kryteriów oraz wielkość dostępnych środków Komisja
zaproponowała następujące wielkości dotacj~:
- Ludowy Klub Sportowy "DĄB" Gaszowice, 49 000,00
- Ludowy Klub Sportowy Łuków Śląski, I 15000,00
- Ludowy Klub Sportowy "Zameczek" Czernica, 14 000,00
- Klub Sportowy Szczerbice, 16 000,00
- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy FENIKS. 20 000,00

Do drugiego z konkursów mogły j~ż startować wszystkie organizacje pozarządowe
działające na terenie Gminy Gaszowice. Konkurs ten został przeprowadzony na podstawie
przepisów ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie (Dz. U. Nr 96, poz. 873 z IPóźn. zm.). Konkurs został ogłoszony w trzech
dziedzinach:
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji,
b) w dziedzinie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży,
c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu.

Wysokość środków przeznaczonych I na realizację zadań publicznych zgłoszonych do
konkursu zgodnie z ogłoszeniem: .
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji - wyniosła
8 OOO,OOzł.,natomiast po uchwaleniu na mocy Uchwały Nr XXXI/l58/08 Rady Gminy
Gaszowice z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie: uchwalenia budżetu Gminy na rok 2009,
kwota t~ ul~g~a zwi.ększeniu i o~tatecznie WJjnios.ła~?800,00zł.
b) w dziedzinie krajoznawstwa 1wypoczynku dZIeCIl młodzieży - 2 OOO,OOzł.
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c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu - 120000,Ozł., z czego w trybie
w/w ustawy rozdysponowano 6 OOO,OOzł.W ramach tej dziedziny mogły startować organizacje
do których nie miały zastosowania zasady uchwały dotyczącej sportu kwalifikowanego.

Łącznie do konkursu wpłynęło 8 ofert złożonych przez następujących oferentów:
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji
- Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów "GRONO",
- Stowarzyszenie Dalekowschodnich Sztuk Walki "TAO",
- Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Śląska Komenda Hufca Ziemi Rybnickiej,
- Towarzystwo Śpiewacze BEL CANTO,
- Grupa Artystyczna KONAR.
b) w dziedzinie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży
- Ochotnicza Straż Pożarna w Gaszowicach,
- Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Śląska Komenda Hufca Ziemi Rybnickiej,
c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu
- Gminny Uczniowski Klub Sportowy "LIDER".

Każda z ofert została oceniona pod względem formalnym, a następnie po pozytywnej
ocenie formalnej została oceniona pod względem merytorycznym na podstawie ściśle
określonych kryteriów.

Łączna kwota, o którą wnioskowały organizacje chcące przystąpić do realizacji zadań,
a spełniające kryteria formalne i merytoryczne wyniosła:
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji - 17 050,00zł.
b) w dziedzinie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży - brak prawidłowo złożonych
ofert
c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu - 7 774,80zł.

Jednak zważywszy na ilość punktów uzyskanych wg określonych kryteriów oraz
wielkość dostępnych środków Komisja zaproponowała następujące wielkości dotacji:
a) w dziedzinie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji
- Towarzystwo Śpiewacze BEL CANTO, 6500,00
- Grupa Artystyczna KONAR. 1 500,00
b) w dziedzinie krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży
- brak prawidłowo złożonych ofert
c) w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu
- Gminny Uczniowski Klub Sportowy "LIDER" 6000,00

Do powyższych informacji Rada nie wniosła uwag.

Ad. 12.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: przekazania na kapitał zakładowy spółki PWiK w

Rybniku części majątku Gminy,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: przekazania na
kapitał zakładowy spółki PWiK w Rybniku części majątku Gminy wraz z autopoprawką
Wójta.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O-głosów "sprzeciw"
O-głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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UCHWAŁA NR XXXIV/166/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie: przekazania na kapitał zakładowy spółki PWiK w Rybniku części majątku Gminy -
stanowi załącznik do protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie: powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: powołania
doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Uchwała została podjęta w głosowaniu:
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
l - głos "wstrzymujący się"

UCHWAŁA NR XXXIV/167/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej - stanowi załącznik do protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia programu pn. "Plan Odnowy

Miejscowości Łuków Śląski",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia
programu pn. .Plan Odnowy Miejscowości Łuków Śląski",
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR XXXIV/168/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie: zatwierdzenia programu pn. .Plan Odnowy Miejscowości Łuków Śląski" - stanowi
załącznik do protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały
budżetowej gminy na rok 2009.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXIV/169/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009 - stanowi załącznik do protokołu.

<r)

I
I
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e) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XXX/158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia

budżetu na rok 2009,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały
budżetowej gminy na rok 2009.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXIV/170/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XXXl158/08 z dnia
22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009 - stanowi załącznik do
protokołu.

f) podjęcie uchwały w sprawie: zmian w Statucie Gminy,

Przewodniczący Rady Marek Masarczyk poinformował, że zmiana w Statucie Gminy
dotyczy określenia zasad dostępu do informacji publicznej, w związku z tym nadaje się nową
treść załącznikowi Nr 3 do Statutu Gminy Gaszowice - Zasady Dostępu do Dokumentów
Publicznych. Poinformował, Radę o dokonanej autopoprawce w projekcie uchwały polegającej
na tym aby w § 3. Załącznika wykreślić ustęp 4 o następującym brzmieniu "Rejestr wniosków
jest jawny" z tego względu iż rejestr zawiera w szczególności dane wnioskodawcy.
Następnie zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady - Ewy Biernackiej aby odczytała
projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXIV/ 171 /09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie: zmian w Statucie Gminy - stanowi załącznik do protokołu.

g) podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania

innych składników WYnagrodzenia wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy

sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych

zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: ustalenia
Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawama
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nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz
wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku
pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz
szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR XXXIV/172/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 marca 2009 r.
w sprawie: ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia
wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania - stanowi załącznik
do protokołu.

Ad. 13.
Bieżące sprawy.
I. Przewodniczący Rady
- podał do wiadomości Rady, że kolejną sesję planuje się na dzień 23 kwietnia 2009 L W

Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach o godz. 16.00
- nadmienił, że każdy z radnych otrzymał dwa egzemplarze druków oświadczeń majątkowych
- poinformował że oświadczenia o stanie majątkowym wraz z kopią zeznań podatkowych za
rok 2008 należy złożyć do 30 kwietnia 2009 L

- poinformował, że protokół ze spotkania Międzygminnej Komisji Monitorującej Działalność
Oczyszczalni Ścieków w Suminie z dnia 17.02.2009 r. jest do wglądu w biurze Rady Gminy.
- odczytał pismo Archidiecezji Katowickiej dotyczące Dni Skupienia dla Samorządowców -
spotkanie odbędzie się 4 kwietnia 2009 r. - poprosił chętnych radnych o zapisywanie się celem
potwierdzenia udziału.

II. Wójt Gminy
- odczytał treść pisma z dnia 07.03.2009 L- państwa Danuty i Ryszarda Kuś adresowanego do
Urzędu Gminy i Rady Gminy a dotyczącego terminu rozpoczęcia ułożenia nakładki asfaltowej
na ulicy Wąwozowej w Czernicy. Wójt poinformował, że w roku 2009 przewidziany jest
jedynie remont cząstkowy tej drogi, natomiast termin wykonania nawierzchni asfaltowej
przedmiotowej drogi uzależniony jest między innymi od wyniku rozmów prowadzonych z
firmą Vatenfall, w sprawie przesunięcia słupów energetycznych zlokalizowanych w obecnej
chwili
w granicach drogi. Wójt poinformował Radę, że prowadzona jest korespondencja pomiędzy
Urzędem Gminy a firmą Vatenfall dotycząca przedmiotowej sprawy. Następnie przedstawiona
została odpowiedź Wójta i Przewodniczącego Rady, która zostanie skierowana do adresatów
w/w pisma. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanej odpowiedzi na w/w pismo.

- poinformował Radę, o przybliżonym terminie użytkowania wybudowanej w ramach
programu ISPA na terenie Gminy Gaszowice sieci kanalizacyjnej. W związku z tym, że firma
"TCHAS" zobowiązała się do zakończenia budowy odcinka sieci związanej z tranzytem
ścieków do 30 kwietnia 2009 L,. to po tej dacie nastąpi przekazanie sieci do PWiK
i mieszkańcy będą mogli się przyłączyć do sieci.
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Ad. 14.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radny Ryszard Jacek zwrócił się do Wójta aby przyspieszyć termin przycięcia gałęzi

drzew znajdujących się na terenie przedszkola i boiska w Czernicy.
2. Radna Maria Knapik zwróciła się z zapytaniem do Wójta, kiedy rozpoczną się prace na

ulicy Wiejskiej- bocznej - obok posesji Państwa Mańka a dotyczące odprowadzenia wody
ze wybudowanej studni, która po wypompowaniu szybko się napełnia i ze względu na to
woda nadal spływa na posesję. Wójt odpowiada, że sprawa ta jest znana, państwo Mańka
otrzymali pismo z Urzędu Gminy, że obecnie brak jest możliwości podjęcia
natychmiastowych działań zmierzających do poprawy sytuacji w w/w rejonie, a sprawa ta
zostanie rozpatrzona wiosną. Wójt poinformował, że zostaną przeprowadzone wspólne
rozmowy z właścicielami tej posesji odnośnie rozwiązania sytuacji.

3. Radna Maria Knapik zwróciła się do Wójta z pytaniem, jeżeli będzie modernizacja
parkingu w centrum Gaszowic to w jaki sposób zostaną wykorzystane znajdujące się tam
płyty. Zaproponowała by płyty położono na ulicy Wiejskiej - bocznej w kierunku posesji
Państwa Toman. Wójt odpowiada, ze prace dotyczące modernizacji parkingu nie nastąpią
w tym roku, jednak przedstawiona przez Panią propozycja co do wykorzystania płyt na tej
ulicy jest zasadna, jednak jest również zapotrzebowanie z innych dróg.

4. Radny Marek Masarczyk zapytał Wójta o realizacje zadań uwzględnionych w umowie
dotacji zawartej pomiędzy Gminą Gaszowice a Powiatem Rybnickim w ramach udzielonej
pomocy finansowej w roku 2009 na budowę chodników przy drogach powiatowych. Wójt
odpowiada, że w/w umowa została podpisana w dniu 4.03.2009 r. W ramach umowy będą
realizowane następujące zadania:

- opracowanie dokumentacji technicznej na budowę chodnika wraz
odwodnieniem przy drodze powiatowej na odcinku:

o ulicy Wolności w Czernicy od skrzyżowania z ulicą Podleśną do
skrzyżowania z ulicą Buczyna

o ulicy Wolności w Łukowie Śl. od skrzyżowania z ulicą Lipową do
istniejącego chodnika

o ulicy Kolejowej w Gaszowicach od skrzyżowania z ulicą Wiejską
do cegielni

- dokończenie budowy chodnika przy drodze powiatowej na odcinku ulicy
Rybnickiej w Szczerbieach
- dokończenie remontu chodnika wraz z odwodnianiem przy drodze powiatowej
w rejonie Ośrodka Kultury w Czernicy oraz remont nawierzchni chodnika od
granicy z Rydułtowami do skrzyżowania z ulicą Powstańców
- Budowa chodnika wraz z kanalizacją deszczową przy drodze powiatowej na
odcinku ulicy Rybnickiej w Gaszowicach od skrzyżowania z ulicą Jerozolimską do
sklepu UNIMARKET.

5. Radny Ryszard Jacek zapytał Wójta czy będzie robiona przez powiat nawierzchnia ulicy
Powstańców w Czernicy. Wójt odpowiada, że zostanie wykonana nakładka na tej drodze w
pierwszej kolejności ma być zrobiony odcinek od Kapliczki do Państwa Soppa, gdyż
odcinek ten jest praktycznie nieprzejezdny.

6. Radny Janusz Milion zapytał Wójta odnośnie remontu ul. Górniczej w Czernicy. Wójt
odpowiada, że na modernizację tej drogi zostaną w tym roku przeznaczone środki z
budżetu gminy w kwocie około 200 tys. zł. Obecnie prowadzone są rozmowy w zakresie
konkretnych ustaleń dotyczących wykonania tego zadania.
Radny Janusz Milion przypomniał również o zagrożeniu drogowym na zakręcie na ul.
Buczyna w Czernicy.

7. Radny Adam Grzelec zapytał Wójta odnośnie terminu objazdu dróg, celem dokonania ich
przeglądu po sezonie zimowym. Wójt odpowiada, że na spotkaniu z sołtysami w dniu
31.03.2009 zostanie uzgodniona data tego objazdu.
Radny Józef Szawerna zwrócił się do Wójta z pytaniem odnośnie podjętych decyzji w
zakresie zmian dotyczących wykonania kanalizacji sanitarnej w Gaszowicach. Wójt
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odpowiada, że według założeń w pierwszej kolejności zostaną podłączone do kanalizacji
sanitarnej budynki użyteczności publicznej a poprzez to można będzie poczynić dalsze
kroki odnośnie wykonania kolejnych inwestycji w centrum Gaszowic np. budowa i
modernizacja parkingu.

Ad.IS.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała:
/ - / Anna Zimny

PRZEW ~NI. ĄCY RADY
I
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